

关于召开 “2014 CIPTE 国际造纸技术报告会”的通知 Notice of "CIPTE Conference 2014"

由中国造纸学会、芬兰造纸工程师协会和中国制浆造纸研究院联合主办，上海造纸学会协办，中国造纸杂志社承办的“2014 CIPTE 国际造纸技术报告会”定于2014年9月4日在上海世博展览馆召开，报告会会期一天。

“CIPTE 国际造纸技术报告会”是造纸科技工作者了解国际造纸工业发展成果与发展动向的一个平台，在中国国际造纸科技展览会举办期间召开，目前已成为中国造纸行业中最有影响的重点学术盛会之一。

“2014 CIPTE 国际造纸技术报告会”将邀请国内外造纸专家做专题报告，内容涵盖目前制浆造纸领域的热点前沿问题，将使与会者了解更多造纸行业具有前瞻性的技术和发展趋势。欢迎造纸及相关行业、大专院校、科研院所的专家学者、科技工作者和企业中高层管理者踊跃参加。

一、会议时间和地点

报到时间：2014年9月4日 8:00—8:30

会议时间：2014年9月4日 8:45—17:30

会议地点：上海世博展览馆 1A 会议室（地址：上海市浦东新区博成路850号，乘地铁7号线或8号线至上海世博展览馆，上海世博展览馆电话：021-20893600）。

二、报告会内容及日程

见附件2。

"CIPTE Conference 2014", the international paper technical conference will be held at Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center, China on September 4th, 2014. CIPTE Conference 2014 is jointly organized by China Technical Association of Paper Industry, Paper Engineers' Association from Finland and China National Pulp and Paper Research Institute, co-organized by Shanghai Technical Association of Paper Industry, and undertaken by China Pulp and Paper Magazines Publisher.

"CIPTE Conference" is one professional platform for paper technologist to exchange and understand the achievements and development trend of international paper industry. It has become one of the most influential and popular academic event of papermaking industry. It is held during "China International Paper Technology Exhibition".

"CIPTE Conference 2014" will invite domestic and abroad experts to deliver presentations on current hot issues. Participants would learn more knowledge about advanced technology and development trend of paper industry. All of scientist engineers, management persons, students of paper and related industries are most welcome to attend the conference.

I. Date and Venue of the Conference

Registration Hour: 8:00—8:30, September 4th, 2014

Conference Hour: 8:45—17:30, September 4th, 2014

Venue: 1A Meeting Room, Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center

Address: No.850 Bocheng Road, Pudong New District, Shanghai

(By Metro Line 7 or Line 8 to Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center)

Tel: +86-21-20893600

II. Conference Program

As shown in Attachment 2.

三、会议费用

1. 参会人员在2014年8月20日前提交回执并汇款的(交费发票将于开会期间现场领取),会议费收取标准为:国内代表300元/人,外籍代表60美元/人;8月20日以后会议费收取标准为:国内代表500元/人,外籍代表100美元/人。会议费包括:会议入场证、会议论文集资料、自助午餐和茶歇。报告会凭入场证入场。

2. 请注意:8月30日以后不得以任何理由办理退款。

3. 账户信息 开户行:浦发银行北京分行建国路支行
账号:7194292042840
收款单位:中国制浆造纸研究院

四、住宿

参会代表住宿及交通需自行解决。

五、联系方式

中国造纸杂志社

联系电话:010-64778165 /8161/8169

传真:010-64778174

联系人:王 岩 (13661114233)

刘振华 (13466379583)

梁 川 (13521808647)

E-mail: tcpp@vip.163.com 89510702@qq.com

cpi@vip.163.com

中国造纸学会

联系电话:010-64778766/8768

传真:010-64778769

联系人:王 斌 (13552104025)

雷 煌 (13621223168)

E-mail: wangbin@ctapi.org.cn

leihuang@ctapi.org.cn

附件1:2014 CIPTE 国际造纸技术报告会回执

附件2:2014 CIPTE 国际造纸技术报告会日程安排

III. Conference Fee

1) The conference fee is 500 RMB or 100 USD for one person. There will be a 40% discount if registration and payment are finished before August 20th, 2014. The conference fee includes: conference badge, conference proceedings, buffet lunch and coffee break.

2) Refund is not permitted after August 30th, 2014.

3) Bank Information

Bank: Jianguo Road Branch of Beijing Branch of Shanghai Pudong Development Bank

Account No.: 7194292042840

Payee: China National Pulp and Paper Research Institute

IV. Accommodation

The accommodation and transportation should be solved by participants themselves.

V. Contact Information

China Pulp and Paper Magazines Publisher

Contacts: Wang Yan (+8613661114233)

Liu Zhenhua (+8613466379583)

Liang Chuan (+8613521808647)

Tel: +86-10-64778165/8161/8169

Fax: +86-10-64778174

E-mail: tcpp@vip.163.com 89510702@qq.com

cpi@vip.163.com

China Technical Association of Paper Industry

Contacts: Wang Bin (+8613552104025)

Lei Huang (+8613621223168)

Tel: +86-10-64778766/8768 Fax: +86-10-64778769

E-mail: wangbin@ctapi.org.cn leihuang@ctapi.org.cn

Attachment 1: Confirmation of CIPTE Conference 2014

Attachment 2: Program of CIPTE Conference 2014

附件1 (Attachment 1)

“2014 CIPTE 国际造纸技术报告会”回执 Confirmation of "CIPTE Conference 2014"

姓名/ Name		性别/Gender		职务/Position	
单位/ Company Name					
通信地址/ Address					
邮编/ Post Code		邮箱/ E-mail			
手机/ Mobil		传真/ Fax			

注：参会人员请于2014年8月20日前用电邮或传真将回执发送至下列地址：

E-mail: tcpp@vip.163.com 89510702@qq.com cpi@vip.163.com 传真：010-64778174

Note : Please email or fax this form before August 20th, 2014.

E-mail: tcpp@vip.163.com 89510702@qq.com cpi@vip.163.com Fax: +86-10-64778174

附件2 (Attachment 2)

“2014 CIPTE 国际造纸技术报告会”日程安排 Program of "CIPTE Conference 2014"

时间/Time	报告题目/Topics of Presentation	演讲嘉宾/Speakers
8:45—8:50	开幕式/The Opening Ceremony	
8:50—9:35 (45 min)	“十二五”期间中国造纸工业发展概况 The Status of China's Paper Industry in the "12 th Five-Year Plan" Period	曹朴芳 中国造纸协会常务副理事长 Cao Pufang Executive Deputy President, China Paper Association, China
9:35—10:20 (45 min)	欧洲制浆造纸工业可持续发展的基准和主要的改进潜力 Sustainability Benchmarking and Main Improvement Potential in European Pulp and Paper Industry	Tom Lind 芬兰 Pöyry公司造纸项目经理 Tom Lind Project Manager, Paper Projects, Pöyry Finland Oy, Finland
10:20—10:35 (15 min)	茶歇/Coffee Break	
10:35—11:20 (45 min)	欧洲制浆造纸工业可能的突破性技术 Possible Breakthrough Technologies for European Pulp and Paper Industry	Janne Poranen 芬兰VTT 技术研究中心研究部主管 Janne Poranen Head of Research Area, VTT Technical Research Centre of Finland, Finland
11:20—12:05 (45 min)	纸料优化——纸和纸板生产中节约原料和能源的关键 Furnish Optimization—The Key to Raw Material and Energy Savings in Paper and Board Manufacturing	Juhani Lehtonen GloCell 公司常务董事 (芬兰) Juhani Lehtonen Managing Director, GloCell Oy, Finland

续表

时间/Time	报告题目/Topics of Presentation	演讲嘉宾/Speakers
12:05—12:30 (25 min)	交流时间/Discussion	
12:30—13:45	午餐/Lunch	
13:45—14:30 (45 min)	国产制浆造纸装备的最新进展 A Review of Recent Development of Domestic Pulping and Papermaking Equipment	张 辉 南京林业大学轻工科学与工程学院院长, 教授 Zhang Hui Professor, Doctor, Dean of College of Light Industry Science and Engineering, Nanjing Forestry University, China
14:30—15:15 (45 min)	当今生产高品质涂布纸板的方法和技术 Today's Methods and Technologies for Making Top-Quality Coated Boards	Matti Lares 维美德公司高级技术经理 (芬兰) Matti Lares Senior Technology Manager, Valmet Oyj, Finland
15:15—15:30 (15 min)	茶歇/Coffee Break	
15:30—16:15 (45 min)	用生物质气化或粉尘燃烧取代石灰窑中的化石燃料 Replacing Fossil Fuels in Lime Kiln with Biomass Gasification or with Dust Firing	Jari Hiltunen 安德里茨公司业务开发经理(芬兰) Jari Hiltunen Business Development Manager, Andritz Oy, Finland
16:15—17:00 (45 min)	当今世界最新造纸技术的实例介绍 Advanced Technology in Recent Start-up's	Thomas Schaible 福伊特造纸有限公司 Thomas Schaible Voith Paper Co., Ltd.
17:00—17:30 (30 min)	交流时间/Discussion	

欢迎参加



2014年9月3—5日
September 3-5th, 2014

上海 世博展览馆

Shanghai World Expo Exhibition & Convention Center

2014 中国国际造纸科技展览会
2014 CIPTE 国际造纸技术报告会
2014 CIPTE 国际造纸技术交流会

